



REGIONAL CORRIDOR DEVELOPMENT AUTHORITY (RECODA)

NOTIS SEBUT HARGA

1. Tawaran sebut harga adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat tempatan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang masih sah tempohnya serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi sebut harga berikut:

No. Rujukan	Tajuk Sebut Harga	Pendaftaran/ Kelas	Tarikh dan Masa Pengambilan Dokumen Sebut Harga	Tarikh Tutup dan Masa Penyerahan Dokumen Sebut Harga
SCORE/Q/11/21/001	PROPOSED SITE INVESTIGATION WORKS FOR SCORE – PENYEDIAAN TAPAK DAN INFRASTRUKTUR BAGI PEMBINAAN FOOD BASKET (SARIKEI-BINTANGOR-BETONG) FASA 1 (Sg. Baji, Sarikei)	CIDB Gred G1 atau ke atas, Kategori CE, Pengkhususan CE12 & Pemegang sijil perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)	24 NOVEMBER 2021, 9.00 PAGI (RABU) HINGGA 1 DISEMBER 2021, 4.30 PETANG (RABU)	8 DISEMBER 21 (RABU), SEBELUM 12.00 TENGAHARI

2. Dokumen Sebut Harga Meja boleh disemak dan Dokumen Sebut Harga boleh diperolehi mulai 24 November 2021 pada jam 9.00 pagi hingga 1 Disember 2021 pada jam 4.00 petang di alamat Level 1, LCDA Tower, Lot 2879, The Isthmus, Off Jalan Bako, 93050 Kuching, Sarawak, Malaysia. Selaras dengan keadaan pandemik semasa, pihak penyebut harga adalah **DIWAJIBKAN** untuk membuat temujanji dengan pihak RECODA terlebih dahulu bagi tujuan pengambilan dokumen sebut harga. Pihak penyebut harga boleh menghubungi pihak Urusetia sebut harga di talian 082-551187/551199 bagi tujuan ini.
3. Dokumen Sebut Harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan sendiri oleh Pemilik/ Wakil Syarikat/ Firma ke dalam Peti Tawaran dengan menggunakan **sampul berlakri** serta mempunyai catatan **Nombor dan Tajuk Sebut Harga** di alamat seperti berikut:

Pengerusi
Jawatankuasa Sebut Harga
Regional Corridor Development Authority
Lower Ground (LG), LCDA Tower, Lot 2879, The Isthmus, Off Jalan Bako,
93050 Kuching, Sarawak, Malaysia

4. Tarikh tutup tidak lewat dari jam 12.00 tengahari pada 8 Disember 2021. **Sebut Harga yang lewat diterima dari tarikh dan masa ditetapkan TIDAK AKAN DIPERTIMBANGKAN.** Jika dokumen sebut harga dihantar dengan menggunakan perkhidmatan pos berdaftar / kurier, Penyebut harga hendaklah memastikan dokumen tersebut selamat tiba pada alamat yang telah ditetapkan sebelum atau pada Tarikh Tutup sebut harga selewat – lewatnya pada pukul 12.00 tengah hari. **Sebarang kelewatan yang timbul dalam urusan tersebut tidak akan dilayan.**
5. Regional Corridor Development Authority tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran atau memberi apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu tawaran tersebut.


YBhg. Datu Haji Ismawi Bin Haji Ismuni
Ketua Pegawai Eksekutif, Regional Corridor Development Authority